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SECRETARIA
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

Mislata, 23 de febrer 2012 
Hora: 20,00 
Lloc: Saló de Sessions de la Casa Consistorial 
Primera convocatòria 

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, 
es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, el Sr. Carlos Fernández 
Bielsa, els regidors i les regidores: 

 SRA. MARÍA LUISA MARTINEZ MORA 
 SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ 
 SR. ÁNGEL MARTÍNEZ BORJA 
 SR. JOSÉ RAMÓN BOSCÁ PALOMAR 
 SRA. CARMEN LAPEÑA BUENO 
 SR. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ 
 SR. JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ 
 SRA. FRANCISCA GIMÉNEZ HIDALGO 
 SR. PEDRO RAMÓN LÓPEZ MÁRMOL 
 SR. ANTONIO ARENAS ALMENAR 
 SR. MANUEL CORREDERA SANCHIS 
 SRA. MARÍA PILAR LIGIA RODRIGO CARRERAS 
 SR. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN 
 SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES 
 SR. ANTONIO SANCHIS NAVARRO 
 SR. JAIME LÓPEZ BRONCHUD 
 SR. CARLOS GARCÍA MARTÍNEZ 
 SRA. JOSEFINA SAIZ GÓMEZ 
 SR. JULIO LUIS BALBASTRE ARANDA 
 SR. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA 

Assistits pel Sr. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la 
corporació. Assistix la interventora, la Sra. Herminia Llop Gil. 

Abans d'iniciar-se la sessió, el Sr. alcalde sol·licita un minut de silenci per les 
noves víctimes de la violència de gènere durant este últim mes. 
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1. APROVACIÓ DELS ESBORRANYS DE LES ACTES DE LES SESSIONS 
CELEBRADES PEL PLE DE L’AJUNTAMENT ELS DIES 9 I 26 DE GENER DE 
2012. 

De conformitat amb allò que s'ha previngut en l'article 91.1 del vigent 
Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, se 
sotmet per la Presidència a consideració de la corporació els esborranys de les actes 
de les sessions celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 24 de novembre, 9 i 26 de 
gener de 2012, que han sigut remeses als Portaveus o representants dels grups 
polítics, conforme preveu l'article 80.2 de l'esmentat text legal. 

El Sr. García de la Mota, portaveu del Grup Mixt-EUPV, sol·licita les correccions 
següents: en l'acta corresponent a 9 de gener de 2012, pàgina dos, paràgraf cinqué, 
substituir “la corporació ha perdut la possibilitat de tindre en marxa”, per la correcta de 
“posar en marxa”, i en l'acta de 26 de gener, paràgraf cinqué, que es transcriga “qui ha 
perdut en el tema dels aparcaments ha sigut Mislata i no LUBASA”. 

El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels seus membres assistents acorda 
aprovar els esborranys de les actes de les sessions celebrades pel Ple de 
l'Ajuntament els dies 9 i 26 de gener de 2012, amb les correccions proposades pel Sr. 
García de la Mota. 

2. EXERCICI D'ACCIONS JUDICIALS CONTRA LA TAXA TAMER 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i 
Benestar Social, favorable a l'aprovació de l'exercici d'accions judicials contra la taxa 
TAMER. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu del Grup Mixt-EUPV, i diu 
que es porta a Ple la ratificació d'un acord adoptat el dia 24 de novembre, és a dir, 
l'exercici d'accions judicials contra la modificació de l'Ordenança Fiscal que l'entitat 
Metropolitana denomina taxa TAMER. 

Explica que la proposta indica que es tracta d'una modificació de l'Ordenança 
de Tractament i Eliminació de Residus Urbans, que en l'ens metropolità EUPV va 
votar en contra perquè suposava un increment abusiu, de més del dos-cents per cent 
en algun cas, una pujada discrecional i arbitrària que no contempla la unitat familiar, ni 
discrimina entre tipus de negoci, de sector o d'activitat o zones comunes, així com 
perquè es tracta d'una modificació de dubtosa legalitat, com alguna sentència indica. 

Prosseguix dient que, a més d'allò que s'ha exposat,  esta taxa no complix la 
filosofia per la qual EUPV va entrar en esta entitat, atés que l'EMTRE, en teoria, es va 
crear per a mancomunar servicis en els casos en què els ajuntaments no tingueren 
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capacitat per a prestar-los per si mateixos i resultara més rendible mancomunar-los, la 
qual cosa redundaria en una possible rebaixa en els impostos que han de pagar els 
ciutadans. 

Per això, diu, quan l'entitat Metropolitana realitza esta pujada, el Partit Popular 
desvirtua l'objectiu principal de la constitució de l'ens metropolità, que ha de suposar 
una bona gestió que permeta que el cost de l'activitat siga menor per a la ciutadania. 
Afig que la recriminació que fa al Partit Popular es deu al fet que este partit té la 
majoria absoluta en esta entitat. 

Continua dient que quan el 24 de novembre EUPV va presentar junt amb el 
Grup Socialista la moció conjunta en este Ple, eren conscients que hi havia una 
mobilització social pel que estava ocorrent en esta entitat metropolitana, i no sols per 
l'escàndol d'EMARSA, que algun regidor del grup popular hauria d'explicar després de 
les últimes notícies aparegudes en premsa. 

Manifesta que es va demanar que es posara al servici de la ciutadania tota la 
informació per a reclamar per esta pujada injusta, desmesurada, i que consideraven 
il·legal. També van assenyalar llavors que els impostos havien de tindre un component 
de caràcter social i progressiu, és a dir, que no es podia apujar linealment l'impost 
perquè no totes les famílies tenen el mateix poder adquisitiu. 

Explica que ha confeccionat una taula per a determinar el que suposa la pujada 
a un pensionista els ingressos del qual aproximats siguen de 600 €, a un treballador 
amb ingressos de 1000 €, a un altre amb ingressos de 2000 € i, finalment, a un altre 
amb ingressos de 3000 € , que demostra l'injust de la pujada, ja que al pensionista li 
suposa el 5% del seu salari, a un treballador que tinga un salari de mil euros, un 3%; a 
qui cobre 2000 €, el 1,5% i, finalment, a qui tinga uns ingressos de tres mil euros, un 
1%, és a dir, que a mesura que un té major poder adquisitiu suporta una menor 
càrrega. Afig que estes xifres s'incrementen després de la pujada, ja que per al 
pensionista la càrrega passa del 5 al 12% sobre la seua renda neta. 

Afirma que esta pujada suposa afavorir les famílies amb més recursos, quan 
havia de ser el contrari, per la qual cosa des de la perspectiva de l'esquerra no es pot 
acceptar que s'adopten estes mesures. 

Continua dient que en el Ple del passat 24 de novembre la portaveu del Grup 
Popular va afirmar que s'havia d'evitar la demagògia que s'utilitza quan es porten 
estos temes als plens de les corporacions locals, ja que es parlava d'una taxa que 
regula el consum de l'aigua i açò és responsabilitat social de cada ciutadà. Afig que 
EUPV exigix la responsabilitat social  als que dirigixen l'entitat metropolitana, i també 
exigix la responsabilitat política per la mala gestió d’ella. 
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Pregunta a la Sra. Rodrigo Carreras quantes campanyes han realitzat en els 
deu anys que han governat en l'Ajuntament de Mislata, a banda de les dutes a terme 
als col·legis, perquè la ciutadania faça un consum responsable de l'aigua. Afig que a 
ell només li consta la realització d'una, precisament un mes abans de les eleccions 
municipals. 

Prosseguix dient que en este mateix discurs la portaveu del grup popular va 
manifestar que l'atenció del medi ambient era cara, cosa que és certa com també és 
cara l'educació o la sanitat, però, afig, són servicis a què la ciutadania té dret. 

Explica que és necessari realitzar inversions per a aconseguir el reciclatge dels 
residus, per exemple en biocombustibles o abonament i altres matèries en què 
treballen altres ciutats i que es crida I+D+I (investigació, desenrotllament i innovació), 
perquè això contribuiria que la pròpia planta de tractament obtinguera uns ingressos 
que pogueren contrarestar els gastos d’este. 

Afirma que també va dir la portaveu del grup popular que s'havien d'aportar 
propostes alternatives, cosa que ja estan fent, però, afig, se sol cometre l'error, quan 
es compta amb majoria absoluta, de creure que s'està en possessió de la veritat i 
deixar d'escoltar a l'oposició, la qual cosa comporta caure posteriorment en altres 
errors, com pensar que poden gestionar com vullguen perquè no hi haurà control de 
cap tipus, i ara, no obstant això, poden comprovar quines són les conseqüències 
d'haver gestionat malament EMARSA i permetre  una activitat econòmica al marge de 
la legalitat. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras, portaveu del grup popular, i diu que 
en este punt, que tracta de l'exercici d'accions judicials contra la taxa TAMER, ha de 
remetre's a la intervenció del Ple de 24 de novembre, en què ja es va parlar de en què 
consistia esta taxa, encara que a vegades es diga imposat per error, que el que fa és 
preveure i dedicar uns diners per a la inversió en el tractament dels residus. 

Afirma que en aquella intervenció es va explicar clarament en què consistia i, 
per la seua banda, va repetir amb èmfasi que es tractava d'una responsabilitat amb el 
futur del planeta, ja que el reciclatge a curt termini és car però a llarg termini no ho és, 
per això, tirar el fem a abocadors incontrolats o en els que no es classifica ni recicla, a 
la llarga ix molt més car. 

Prosseguix dient que esta inversió, que ara s'ha de sufragar pels ciutadans amb 
esta taxa que s'ha posat en marxa per part de l'EMTRE, és conseqüència que durant 
anys no s'invertira en el reciclatge d'estes plantes. Afig que la planta de Quart de 
Poblet era només per a la selecció de residus i es va construir l'any 1968, per la qual 
cosa era necessari construir noves plantes seguint les directrius de la Unió Europea, 
que exigix el compliment d'una nova normativa. 
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Manifesta que són les empreses, més que els governs, les que invertixen en 
innovació i desenrotllament. Afig que el que s'aconseguix amb la inversió en estes 
plantes, tant de l'abocador de Dosaigües, com en la nova de Quart de Poblet i 
Manises, és que el tractament dels residus es realitze  tal com marca la Unió Europea, 
i la coresponsabilitat en la inversió necessària per a classificar i posteriorment reciclar 
els residus. 

Continua dient que, al tractar-se d'una taxa, s'ha de cobrir el cost del servici que 
es presta, cosa que fins ara no es feia i estava subvencionant l'EMTRE, que no té uns 
diners infinits sinó que cal proporcionar-li els diners, no sols per a pagar el que es deu, 
sinó també per a finançar les noves inversions necessàries. Afig que, finalment, són 
els veïns els qui han de sufragar-ho, i seran els tribunals els que diguen si és o no la 
forma adequada. 

Explica que la taxa TAMER es gira pel rebut de l'aigua, seguint les 
recomanacions del Ministeri d'Hisenda i l'Administració Pública. Afig que també s'està 
aplicant pel Partit Socialista en la comunitat catalana. 

En relació amb el que s'ha dit sobre les campanyes que va portar el grup 
popular quan governava, diu que es van fer campanyes per a previndre el consum 
excessiu de l'aigua, dos d'elles en col·laboració amb la CAM, per mitjà de dos 
autobusos en què s'informava la ciutadania de què s'havia de fer per a mantindre un 
consum responsable amb el futur del planeta. Afig que l'entrega de bosses als 
ciutadans de Mislata a fi que saberen classificar el fem (blaves, grogues i verdes)  es 
va realitzar en diverses campanyes. 

Afirma estar d'acord amb la utilització de biocombustible, però pregunta al 
portaveu d'EUPV si el que proposa és que a Mislata es construïsca una planta 
classificadora, recicladora i productora de biocombustible, perquè creu que 
l'Ajuntament no podria suportar-ho, entre altres coses, s'ha tingut a l'abast la 
construcció d'un ecoparc i es va a perdre per no haver destinat els terrenys necessaris 
per a la seua construcció. 

Sobre la responsabilitat política diu que està d'acord en què es dicte la 
sentència corresponent a qui no haja complit la Llei. 

Quant a la informació proporcionada als ciutadans i les mesures legals que es 
van a adoptar per part de l'Ajuntament, diu que les dividiria en dos grans blocs, d'una 
banda, les accions que prendrà el mateix Ajuntament, que són les que es porten a 
este Ple, per mitjà de la representació d'un advocat que, diu, voldria saber si l'ha 
contractat l'Ajuntament i què li va a costar al municipi. 
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D'altra banda, diu, s'està donant informació als ciutadans de Mislata, per mitjà 
d'un buzoneo del que voldria saber quant li costa al municipi. 

Quant a la legalitat de la taxa TAMER diu que de les catorze demandes 
presentades només ha prosperat una relacionada amb la falta de comunicació als 
ciutadans, cosa que, afirma, no és una certa ja que es va comunicar per mitjà de les 
necessàries publicacions. Afig que caldria vore quines hagueren sigut les 
conseqüències d'haver notificat ciutadà a ciutadà i el gasto que això haguera suposat. 

Continua dient que col·laborar amb una cosa que és de tots costa diners, i, siga 
o no la manera més justa, ningú ha fet una altra proposta, perquè quan es va portar a 
la seua aprovació l'any 2009, el grup socialista, que tenia i té representació en 
l'EMTRE, no va votar en contra. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora, portaveu del Grup Socialista, i diu que 
esta taxa està aprovada i s'ha fet efectiva des de l'1 de gener de 2009, i no saben la 
raó per la qual es va decidir relacionar la quantitat de fem que generava una família 
amb el consum d'aigua, cosa que no li pareix molt justa. 

Prosseguix dient que en el mes d'agost de 2011, és a dir, a l'estiu i perquè els 
ciutadans no s'assabentaren molt i la premsa no li donara molt de bombo, decidixen 
triplicar la taxa, increment que considera abusiu i que incomplix l'equitat tributària, 
perquè no es valora la capacitat econòmica  de cada família, alhora que és arbitrari 
perquè no té en compte les persones que viuen en cada domicili; no distingix entre les 
diferents comunitats de propietaris i els elements comuns que tenen, i paguen el 
mateix si tenen zona verda, jardí, piscina, o si simplement un vestíbul; tampoc es 
valora en el cas de les activitats empresarials quina activitat exercix cada empresa. 

En relació amb allò que s'ha manifestat per la portaveu del grup popular sobre 
que es calcula el cost del servici a l'hora de fixar la taxa, diu que no és així perquè en 
eixe cas s'haurien tingut en compte els gastos obligatoris per a prestar el servici, i no 
els interessos de demora, que sumen més de quatre milions d'euros, i que no formen 
part d’estos costos obligatoris i es van posar perquè calia pagar-los junt amb els 
deutes que també deu la Generalitat Valenciana. 

Continua dient que pretenen cobrar sense informar el ciutadà. Afig que la 
portaveu del grup popular ha preguntat quant hauria costat enviar una carta explicant 
les raons de la pujada i argumentant-la amb dades econòmiques, la qual cosa 
demostra quina és la filosofia del Partit Popular, que es basa en la desinformació al 
ciutadà. 

Assenyala que el grup popular no ha explicat quines han sigut les raons per a 
triplicar esta taxa, quan van ser els seus propis companys els que ho van aprovar, i al 
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costat de la portaveu del grup popular s'assenta un company que formava part d'esta 
entitat i podria donar moltes explicacions i aclarir els dubtes. 

Afirma que es va triplicar la taxa perquè els ciutadans pagaren la mala gestió 
del Partit Popular, recaptant més de cinquanta milions d'euros que serviran per a 
pagar el seu balafiament. Afig que tampoc han construït les infraestructures previstes 
amb la taxa ni totes les plantes promeses, sinó que van decidir gastar els diners en 
altres coses, potser en qüestions personals, com ha il·lustrat la premsa, demostrant 
que no han sabut gestionar, excepte els grans esdeveniments, que són l'única cosa 
que paguen. 

Quant a la pujada de la taxa, diu que el Partit Popular  ha mentit en les 
eleccions autonòmiques i en les generals, ja que prometia que no apujarien els 
impostos i, no obstant això, el Sr. Rajoy ha apujat el I.R.P.F,  com veuran els veïns en 
les nòmines de febrer, i els que estan cobrant la desocupació, que també veuran 
reduïda la quantitat que se'ls ingressa en el banc. Afig que el president de Govern 
també va prometre que adoptaria mesures per a generar ocupació i es poden remetre 
a la “fabulosa” reforma laboral. 

Prosseguix dient que el grup socialista no pensa callar davant d'una pujada que 
ha suposat multiplicar la taxa i farà totes les actuacions judicials possibles per a 
recórrer esta pujada descomunal. Afig que hui es porta a Ple la ratificació  del ja 
realitzat per part d'Alcaldia, i que consistix en l'exercici de les accions judicials i 
administratives i la defensa de l'Ajuntament en matèries de la seua competència. 

Finalitza dient que, efectivament, es tracta d'una taxa i no d'un impost, però que 
és una cosa que li dóna igual al veí, perquè el que li importa és el que paga i, afig, no 
sap el que ha fet el Partit Socialista en la comunitat catalana, però el que li importa és 
el que afecta els veïns de Mislata. 

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que no entrarà a 
valorar el que costa enviar una carta als ciutadans perquè és una cosa que no té 
importància, però sí la té la transparència en la gestió del públic, i això significa que si 
l'EMTRE tenia previst fer esta pujada hauria d'haver fet un fullet informatiu i haver-lo 
remés a tots els domicilis, explicant el per què d’esta i acompanyat d'un extracte de la 
gestió econòmica de l'entitat metropolitana. 

En referència a allò que s'ha mencionat sobre la Comunitat de Catalunya afirma 
que li agradaria comptar amb alguns dels servicis que esta oferix als seus ciutadans i 
la gestió que fa d’ells, o com els que s'oferixen en el País Basc. 

Sobre allò que s'ha mencionat en relació al biocombustible, diu que amb dos 
quilòmetres quadrats que compta Mislata no es pot tindre una empresa de 
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biocombustible, i no és el que ell ha proposat, menys quan EUPV portava anys 
reclamant, quan governava el grup popular, que l'empresa PAIA  se n'anara del centre 
de la població. Afig que les empreses de biocombustible estaran on estiguen les 
plantes de tractament i hauran de reunir una sèrie de condicions de seguretat que 
marquen les directrius europees. 

Afirma que ahir mateix es va publicar en els diaris que la mateixa entitat 
metropolitana reconeixia els errors que s'han produït en els rebuts i, a més, hi ha un 
estudi de l'Associació de Veïns “L'amistat” de València en què ha demostrat que està 
equivocada i hi ha centenars de factures que no es corresponen amb el que han 
publicat en el BOP de 29 de setembre. Afig que encara que el gerent de l'entitat  diu 
que és normal que estos errors es produïsquen quan és la primera vegada que hi ha 
una pujada d'estes característiques, considera que hauria d'haver-se  mesurat millor a 
l'hora de llançar els rebuts al cobrament. 

Per tot això, diu, els grups socialista i d'EUPV anaven ben encaminats quan van 
presentar la moció al Ple de 24 de novembre del passat any, en què es feien eco de 
les queixes ciutadanes i es plantejava recórrer esta facturació. Afig que hui volen 
ratificar les actuacions dutes a terme per l'Alcaldia per a la defensa davant dels 
tribunals i que siga la Fiscalia la que actue en nom de tot el poble de Mislata. 

Finalitza dient que fa uns dies, el passat cap de setmana, la majoria de les 
poblacions d'esta comarca es van concentrar en Quart de Poblet reclamant que es 
faça justícia davant de l'abús comés per l'entitat metropolitana. 

Afig que, per tot això, EUPV dóna suport al Sr. alcalde perquè emprenga les 
accions judicials que siguen necessàries contra la pujada d'esta taxa. 

En el seu segon torn d'intervenció, la Sra. Rodrigo Carreras diu que escoltant 
la portaveu de l'equip de govern ha tingut la impressió que s'havien transportat al 
Congrés dels Diputats, ja que s'ha parlat de tot menys de la taxa TAMER. 

Prosseguix dient que als ciutadans els importa saber el que estan pagant, per si 
ho han de pagar o no, i buscar la manera més justa de contribuir. Afig que  el Sr. 
Fernández Bielsa va prometre llevar la “taxa Corredera”, que és en realitat la taxa 
TAMER encara que la batejara amb un altre nom i, diu, no la llevarà, sinó que l'única 
cosa que ha fet és una campanya a costa de l'Ajuntament, perquè els veïns siguen 
insubmisos, no paguen i no contribuïsquen a la construcció de la planta de tractament 
i reciclatge de residus. 

Afirma que el que ha fet el Sr. alcalde és transformar una promesa electoral en 
una “tènue queixa” perquè siguen els ciutadans els que reclamen, posant a la seua 
disposició un advocat que haurà de pagar el municipi. Afig que si hi ha errors han de 

AJUNTAMENT DE MISLATA 
Pl. De la Constitució, 8

46920 MISLATA (VALÈNCIA) 
WWW.mislata.es 

http:WWW.mislata.es


9
 

SECRETARIA
 

corregir-se i si s'està invertint per a construir eixes plantes és necessari recaptar prou 
per a fer una infraestructura que Europa exigix. 

Pregunta què costarà a la ciutadania de Mislata esta campanya de publicitat i la 
representació judicial. Afig que si l'error és no haver notificat als ciutadans és 
necessari tindre en compte que el cost podria suposar uns quatre milions d'euros, que 
incrementaria de forma innecessària el gasto. 

Prosseguix dient que la taxa TAMER que es gira en el rebut de l'aigua es va 
publicar en el Butlletí Oficial de la província i, per tant, amb tota legalitat. Si no fóra 
així, afig, seran els tribunals els que hagen de dir-ho, però considera que promoure la 
insubmissió dels ciutadans perquè no paguen un rebut pot tindre conseqüències per a 
Mislata. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora, i diu que si amb allò que s'ha gastat en 
estes quartilles s'aconseguix que s'elimine eixa pujada, l'objectiu estarà aconseguit i 
els veïns aplaudiran este gasto. 

Prosseguix dient que hi ha diferències entre l'esquerra i la dreta, i que la 
filosofia de l'equip de govern és de mantindre informats els ciutadans. 

Continua dient que l'Ajuntament de Paterna ha decidit pagar la taxa TAMER i 
que no la paguen els veïns, però açò suposa incrementar els impostos, la qual cosa 
finalment al veí li dóna el mateix, ja que els ingressos de l'Ajuntament estan 
relacionats amb els pagaments que realitzen els veïns. 

Afirma que li pareix molt bé que s'invertisca a construir plantes que havien sigut 
promeses, però no tot el balafiament que ha mantingut esta entitat. 

Finalitza dient que l'Ajuntament de Mislata  reclamarà per mitjà de les 
actuacions judicials oportunes que no s'aplique eixa pujada descomunal de la taxa, i si 
el grup popular està d'acord amb ella que no presente el recurs, atés que cada ciutadà 
és lliure de fer-ho o no, per això, el ciutadà que ho desitge té a la seua disposició en 
l'OMIC tota la informació. 

Pren la paraula el Sr. alcalde i diu que, com a membre de l'entitat 
Metropolitana, va acudir a la sessió d'agost, va votar en contra de la pujada d'esta 
taxa, i va transmetre als components d’ella, governada per majoria del Partit Popular, 
que si no hagueren gastat a pintar fatxades amb rajola cara vista, a gastar milions 
d'euros en catorze ordinadors, a duplicar factures amb idèntics conceptes i totes 
aquelles qüestions aparegudes en els mitjans de comunicació i que han sigut 
contrastades pel que els jutges han demanat fiances de fins a vint-i-cinc milions 
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d'euros, els ciutadans no haurien de pagar cap taxa i, per això, ell va demanar la seua 
eliminació. 

Conclòs el debat, el Ple de l’Ajuntament, per dotze vots a favor (Grup Socialista 
i Grup Mixt-EUPV) i nou vots en contra (Grup Popular) va adoptar l'acord següent: 

Recentment s'ha produït la modificació de l'Ordenança Fiscal de la Taxa 
Metropolitana per la prestació del servici de tractament i eliminació de residus urbans i 
assimilats (TAMER), aprovada definitivament per l'entitat metropolitana per al 
Tractament de Residus (EMTRE) i publicada en el BOP de València núm. 231 de data 
29 de setembre de 2011 i correcció d'errades publicades en el BOP de València núm. 
237 de 6 d'octubre de 2011 i BOP de València núm. 251 de 22 d'octubre de 2011. 

Este acord suposa un increment de la taxa de més del 200% del que fins ara 
s'abonava per la prestació del servici de tractament de residus urbans. Una quantia
abusiva, ja que, el criteri triat per a cobrar la taxa és contrari a l'equitat tributària. És 
discrecional i arbitrari perquè, d'una banda, no es tenen en compte les persones que 
habiten en cada domicili, ni tampoc es diferencia el cobrament als diferents tipus de 
zones comunes de les vivendes i, d'altra banda, no es valora el sector i l'activitat que 
exercix cada empresa. 

A més, la TAMER és una taxa que, des que es va aprovar, s'ha cobrat a tots els 
usuaris de forma unilateral, sense previ avís i eludint una norma estatal. No obstant 
això, ja hi ha una sentència dictada en primera instància que eximix un veí d'abonar la 
taxa al declarar nul el cobrament de la TAMER perquè incorre en defectes de forma, ja 
que incomplix la Llei General Tributària que obliga a notificar per escrit als 
contribuents abans de fer efectiu el cobrament del tribut. No obstant això, la 
modificació de la taxa obvia, de nou, este tràmit, la qual cosa pot provocar més 
sentències que declaren l'anul·lació del cobrament de la TAMER. 

La sentència número 457/10 dictada pel Jutjat número 6 de València, 
independentment que de lloc a possibilitar la impugnació dels actes d'aplicació de 
l'Ordenança, planteja dubtes sobre la seua legalitat. Esta sentència en els seus 
fonaments jurídics disposa que 

“encara considerant que la companyia subministradora en execució de l'acord de 
col·laboració social amb l'administració pot practicar l'autoliquidació de la taxa en nom 
dels subjectes passius, això com menys exigiria l'autorització prèvia d'estos, tal com 
determina l'article 92.3.e) de la LGT. Autorització que ha de ser expressa i és un 
contrasentit parlar de col·laboració dels subjectes passius amb l'administració sense 
l'acord previ d'aquells, sense que siga lícit que l'ordenança fiscal regule un 
apoderament tàcit per silenci, quan els subjectes passius no s'han donat d'alta en el 
registre o padró corresponent. 
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Atés que esta resolució resulta contrària als interessos del municipi de 
MISLATA, tant per les raons inicialment exposades davant de l'EMTRE com per la 
valoració dels perjuís que per al municipi es preveu, després d'un estudi més 
exhaustiu del verdader abast de les conseqüències de l'Ordenança aprovada per 
l'EMTRE. 

En data 24 de novembre de 2011, el Ple de l’Ajuntament va aprovar una moció 
presentada pels grups socialista i mixt-EUPV en la que s'analitzava i criticava la 
modificació d'esta taxa, i s'acordava prestar assessorament als veïns i veïnes de 
Mislata perquè pogueren emprendre les accions legals pertinents contra el cobrament 
de la TAMER. No obstant això, atenent a la repercussió  d'esta taxa sobre l'economia 
dels veïns, especialment en l'actual situació econòmica, es considera convenient als 
interessos generals adoptar una postura més activa de l'Ajuntament exercitant les 
accions judicials oportunes contra l'acord de l'ens metropolità. 

Per tot això, fent ús de les atribucions de l'Alcaldia segons l'art. 21.1. k) de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local,  i a causa de la 
urgència imposada pels terminis d'interposició de recursos, per l'alcaldia s'han realitzat 
les actuacions necessàries per a l'exercici de les accions procedents, consistents en la 
interposició del recurs i apoderament de lletrat i procurador. Estes actuacions, 
conforme a l'esmentat precepte, han de sotmetre's al Ple per a la seua ratificació. 

Per tot això, vistos els informes del Cap de Gestió Tributària, de data 23 de 
desembre de 2011, i de Secretaria, de data 11 de gener de 2012. 

S'acorda: 

1. Ratificar les actuacions dutes a terme per l'Alcaldia per a l'exercici de les 
accions judicials oportunes en impugnació de l'esmentat acord d'aprovació definitiva 
de la modificació de l'Ordenança Fiscal de la TAMER, publicada en el BOP de 
València núm. 231 de 29 de setembre de 2011, i la seua correcció d'errades 
publicades en el BOP de València núm 237, de 6 d'octubre de 2011 i en el núm. 251, 
de 22 d'octubre de 2011, interposant recurs contenciós administratiu. 

2. Designar el lletrat de l'il·lustre Col·legi de València, el senyor Vicente Bóveda 
Soro, Col·legiat núm. 6825, i a la procuradora dels tribunals de València, la senyora 
María Isabel marqués Parra perquè assumisquen, respectivament, la defensa lletrada 
i la representació d'este Ajuntament en les actuacions judicials que pertoquen, per tots 
els seus tràmits i incidències. 
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3. SOL·LICITUD A LA DIRECCIÓ GENERAL DEL PATRIMONI DE L'ESTAT 
DE CESSIÓ DE TERRENYS DE L'ANTIC LLIT DEL RIU TÚRIA 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control 
d'Urbanisme i Medi Ambient, favorable a la sol·licitud a la Direcció General del 
Patrimoni de l'Estat, de la cessió de terrenys de l'antic llit del riu Túria. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu del Grup Mixt-EUPV, i diu 
que considera que tots els grups estaran d'acord amb esta proposta, que és 
conseqüència del que ha sigut una petició d'este Ajuntament durant molts anys, sobre 
una parcel·la de terrenys que no té escripturats este Ajuntament. 

Prosseguix dient que açò es remunta a la inclusió de Mislata en la Llei de 
Bases de 18 de desembre de 1946, per la qual es desenrotllava la Gran València en 
un Pla General i el seu cinturó metropolità. 

Explica que, com a conseqüència de la gran riuada que es va produir a 
València el 14 d'octubre de 1957, el Consell de ministres va aprovar  provisionalment 
el Pla Sud. Afig que en 1961 es van publicar les previsions sobre les inundacions, i els 
terrenys que perdia Mislata tenien, en teoria, que compensar-se amb els terrenys que 
quedarien disponibles del vell llit del riu. 

Continua dient que este Ajuntament i el grup polític d'EUPV han reiterat que 
havia de seguir-se la pista a este tema i no deixar de reclamar una propietat que 
pertany a l'Ajuntament de Mislata. Propietat que li va ser adjudicada a l'Ajuntament de 
València. 

Assenyala que el que es demana és que eixa parcel·la del llit antic del riu Túria, 
en la que hi ha part del municipi de Quart de Poblet, li siga cedida a l'Ajuntament de 
Mislata en les mateixes condicions que van ser cedides a l'Ajuntament de València. 
Afig que fa un mes es va parlar de la possible pèrdua d'un projecte que estava ubicat 
en eixa zona que es reclama per no tindre la titularitat dels terrenys. 

Prosseguix dient que per a EUPV és necessari tornar a reclamar estos terrenys 
perquè és un tema que està parat des de 1976, ja que El Govern de la nació no ha 
contestat a les reiterades peticions de l'Ajuntament de Mislata. 

Per tot això, diu, el que s'aprova en este Ple és la sol·licitud a la Direcció 
General de Patrimoni de l'Estat de la cessió a l'Ajuntament de Mislata dels terrenys 
pertanyents a l'antic llit del riu Túria que van ser desafectats per la Llei 81/1963, que el 
destí d'eixos terrenys siguen zona verda i parc públic, i que la cessió siga gratuïta. 
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Finalitza dient que EUPV fa anys que manté esta petició i que espera que siga 
l'última vegada que hagen de dirigir-se a l'Estat perquè els cedisca una propietat que 
legítimament correspon al municipi de Mislata. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras, portaveu del grup popular, i diu que el 
grup popular està a favor de reclamar estos terrenys que són part del municipi de 
Mislata i que es vénen reclamant al llarg dels anys sense obtindre cap resposta. 

Per part del grup socialista, el seu portaveu, la Sra. Martínez Mora, diu que es 
demana la cessió gratuïta d'estos terrenys, tal com es va fer a l'Ajuntament de 
València en 1982. 

Conclòs el debat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, va 
adoptar l'acord següent: 

Vist l'expedient que es tramita amb referència a la proposta de l'Alcaldia
presidència sobre aprovació, si és procedent, de sol·licitar a la Direcció General de 
Patrimoni de l'Estat, la cessió a l'Ajuntament de Mislata, de terrenys pertanyents a 
l'antic llit del riu Túria que van ser desafectats per la Llei 81/1961, de 23 de desembre i 
que formen part d'este terme municipal. 

Vist l'informe del Cap de Servici d'Urbanisme i Medi Ambient, de data 11 de 
gener de 2013. 

S'acorda: 

Primer: Sol·licitar de la Direcció General del Patrimoni de l'Estat la cessió a 
l'Ajuntament de Mislata dels terrenys pertanyents a l'antic llit del Riu Túria que van ser 
desafectats per la Llei 81/1963, de 23 de desembre i que formen part d'este terme 
municipal. 

Segon: Que el destí dels terrenys la cessió del qual s'interessa siga el 
determinat en el Pla General d'Ordenació Urbana de Mislata que es qualifica com a 
zona verda-parc públic. 

Tercer: Que la cessió a l'Ajuntament de Mislata siga gratuïta (com es va fer, en 
el seu dia, a l'Ajuntament de València, a l'empara del que establixen els articles 245 i 
següents de la Llei de Patrimoni de les Administracions Públiques). 
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Urgències: 

Moció en defensa dels servicis públics. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, com a proponent de la moció, i diu, en 
defensa de la urgència de la moció que està més que justificada, ja que els 
esdeveniments s'han produït al llarg d'esta setmana i és necessari donar una resposta 
immediata tant a les retallades en l'Estat de Benestar, com als fets ocorreguts en les 
manifestacions estudiantils de València. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i sol·licita que la moció quede sobre la 
taula atés que hui s'ha presentat en la Junta de Portaveus dos mocions amb què està, 
en part, d'acord, però que contenien alguns arguments polítics en què el grup popular 
no entraria. 

Prosseguix dient que, ja que el tema de l'educació és tan important, i atés que 
la moció es presenta conjuntament per part dels grups socialista i d'EUPV, desitjarien 
que la moció quedara sobre la taula a fi d'arribar a acords i presentar una declaració 
institucional. 

En el cas que no s'accepte esta proposta, diu la Sra. Rodrigo Carreras, el grup 
popular s'abstindrà en la votació. 

Després d'esta intervenció se sotmet a votació la urgència de la moció que és 
aprovada per dotze vots a favor (Grup Socialista i Grup Mixt-EUPV) i nou abstencions 
(Grup Popular). 

En el seu primer torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que la 
ciutadania present en este saló plenari comprendrà la urgència d'esta moció. 

A continuació dóna lectura de la moció. 

A continuació pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras, i diu que esta moció 
hauria de tractar-se amb profunditat ja que està relacionada amb moltes qüestions. 

Considera que la moció no té un caràcter urgent, encara que estan d'acord en 
què la violència només engendra violència i que l'actuació del responsable de la 
policia és censurable, per la qual cosa el grup popular dóna suport la sol·licitud de la 
seua dimissió, després de les seues manifestacions contra els jóvens. 

Prosseguix dient que el grup popular està totalment d'acord amb el Manifest 
dels Centres Educatius de Mislata, que diu: 
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1. L'educació és el pilar fonamental per al progrés d'un país. 
2. L'educació és un DRET INALIENABLE, i com a tal: 

 Ha de disposar de recursos humans, materials i físics. 
 Ha de ser accessible a tota la població, independentment del seu 

nivell econòmic. 
 Ha de ser gratuïta i de qualitat. 
 Ha de garantir la igualtat d'oportunitats a tota la ciutadania. 

Prosseguix dient que la moció conté molts juís de valor en què no entrarà, ja 
que considera que han de debatre's amb més profunditat i amb un criteri que no siga 
únicament polític. 

Pren la paraula, en representació del grup socialista, la Sra. Luján Martínez i 
diu que en l'adopció d'acords s'ha d'afegir que Esquerra Unida del País València i el 
Partit Socialista del País Valencià proposen la següent adopció d'acords. 

Prosseguix dient que es congratula que en el grup popular hagen tingut esta 
actitud enfront de les manifestacions que s'han succeït enfront de la porta de l'Institut 
Lluís Vives, reconeixent una actuació mal feta com la duta a terme per la policia 
davant d'uns jóvens estudiants que utilitzaven el seu dret de reunió i manifestació. 

Continua dient que esta actuació ha generat una espiral de manifestacions que 
han provocat la solidaritat en tota Espanya i a Europa. 

Afirma que en la roda de premsa mantinguda per la Delegada del Govern i el 
Cap de la Policia la qüestió es va agreujar, perquè a la pregunta dels periodistes de la 
raó d'un nombre tan elevat de policies, la resposta va ser que a l'enemic no se li dóna 
informació. Afig que esta resposta es va fer davant de la Delegada de Govern, que no 
li va fer cap observació sobre l'inapropiat del llenguatge utilitzat. 

Afirma que ahir, dimecres 22, la manifestació va ser molt nombrosa i va 
transcórrer amb tota normalitat. Afig que en un Estat de Dret les actuacions vénen 
arreplegades en la Constitució, i la policia ha de tindre un comportament tendent a 
procurar que la manifestació transcórrega pels llits adequats. 

Manifesta que és reprovable que es portara els jóvens a Sapadors, on van 
romandre tota la nit sense comunicar-li-ho a les seues famílies. 

Considera que les retallades socials han calfat l'ambient fins a arribar a este 
punt, ja que la indignació dins de la comunitat educativa no sols es remunta a fa un 
parell de mesos. Afig que li ve a la memòria el conseller Font de Mora per com va anar 
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calfant l'ambient i enervant els professionals, els pares i les mares d'alumnes, 
impartint xinés i suprimint les línies en valencià, perquè eren menys importants. 

Explica que en les fotos aparegudes en premsa hi ha una que fa referència a 
un institut d'ensenyança secundària del Camp de Túria, en què es pot llegir: “catorze 
anys en barracons, trenta-dos en un aulari prefabricat; nou anys esperant la 
construcció d'un centre educatiu i ara resulta que no hi ha un euro”. Esta pancarta, 
afig, resumix quina és la situació dins de l'educació. 

Per tot això, diu, està prou clara la raó d'este manifest dels centres educatius de 
Mislata que se succeïx per tota la Comunitat. 

Afirma que una cosa que està creant molt de desconcert en tots els agents 
socials que tenen a veure amb l'educació és l'anunciada reforma educativa pel 
ministre d'Educació que, si a simple vista pareix que no té conseqüències, perquè es 
tracta de suprimir quart de l'ESO i afegir un en batxiller, no obstant això, diu, només 
d'analitzar un poc la repercussió és tremendament negativa, ja que l'ensenyança 
obligatòria arriba fins als 16 anys, acaba en 4t de l'ESO, si es lleva, l'ensenyança 
obligatòria continua fins eixa edat, però es queden amb quinze anys i un 
d'obligatorietat que han d'anar o bé a FP o a un batxiller sense eixides, amb un 
certificat d'ESO sense acabar, per la qual cosa els que no porten un rendiment òptim 
en l'ensenyança obligatòria se'n van a FP que, com antany, serà el lloc on van els 
que no han aprés a expressar-se com a adults, mentres que en el batxiller triomfaran 
els que tinguen més mitjans per a suplir les desigualtats que es van a produir en el si 
de l'ensenyança obligatòria. Afig que també es proposa pel ministre suprimir tots els 
plans i programes de compensatòries dirigits a tots aquells alumnes que es troben en 
situació de desigualtat, ja siga per motius de llenguatge, d'ambients desfavorits, etc. 

En el segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que també agraïx el 
sentit comú en la intervenció del grup popular. 

Prosseguix dient que açò és la conseqüència d'esdeveniments que es 
succeïxen en els últims mesos i que provoquen que la gent isca al carrer a reivindicar 
allò en el que creuen. 

Afirma que tots els centres de Mislata s'han posat d'acord en la redacció d'este 
manifest i destaca com la regidora Luján Martínez ha ampliat el sentit de la reforma 
educativa que es pretén, i que suposarà no sols tocar la butxaca dels treballadors, 
sinó que tindran altres conseqüències molt més profundes que les retallades salarials 
que suposaran seguir a la cua d'Europa en matèria educativa. 

Prosseguix dient que el que feien alumnes, pares i altres ciutadans era eixir al 
carrer i manifestar la seua indignació al veure com el Govern de la Generalitat 
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malgasta els diners mentres els seus centres no tenen cobertes les necessitats 
bàsiques i seguixen als mateixos barracons al mateix temps que es construïxen grans 
ponts i monuments. 

Manifesta que esta indignació s'ha agreujat amb l'actuació de la policia, amb 
una ineficaç actuació de la Delegada del Govern i, sobretot, amb unes manifestacions 
del cap de la policia que tractava els estudiants com “l'enemic”. 

Explica que hui a Mislata s'ha produït una concentració i s'ha tallat el carrer 
Sant Antoni i la policia local s'ha posat a disposició de la manifestació i no en contra, 
fent el que es puga perquè la incidència del tall de trànsit fóra el menor possible. Esta 
actuació de suport a la ciutadania, diu, és la que desitgen de les forces i cossos de 
seguretat. 

Prosseguix dient que cal prendre exemple d'actuacions com esta i com altres 
en què milers de persones s'han manifestat en el centre de València sense que es 
produïra cap incident, o en les relacionades amb el Moviment 15 M, que al Sr. 
Rubalcaba no se li va ocórrer fer una cosa semblant perquè sabia el que políticament 
es jugava. 

Finalitza dient que aplaudix al grup popular el sentit comú a reconéixer que esta 
moció era necessària. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i agraïx la intervenció de la regidora, la 
Sra. Luján Martínez que, com a experta en matèria educativa, ha ampliat informació. 

Insistix en el fet que la moció s'ha portat a Ple amb poc de temps, com 
demostra l'error que només aparega Esquerra Unida i no el Grup Socialista. Afig que 
es podria haver arribat a molts acords i, per això, sol·licita que la moció quede sobre la 
taula i es debata en profunditat a fi d'arribar al consens dels tres grups polítics. 

Finalitza dient que, en cas que no siga així, el grup popular haurà de votar en 
contra per la precipitació de portar així la moció. 

Presa la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que ha d'aclarir que en la Junta de 
Portaveus el Sr. García de la Mota va portar un document que buscava el suport de 
tots els grups per a presentar al Ple una declaració institucional. Explica que el Sr. 
alcalde, i ella com a portaveu del grup socialista, havien presentat una moció sobre el 
tema de les retallades i les actuacions policials. Afig que a l'acabar la Junta de 
Portaveus es va decidir no portar dos mocions diferents sobre el mateix tema, sinó 
consensuar una moció conjunta, que haguera sigut possible acordar pels tres grups ja 
que, fins a les huit en què s'inicia el Ple, hi havia temps suficient. 
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Pren la paraula la Sra. Luján Martínez, i explica que, amb les retallades, els 
professionals als centres educatius no podran emmalaltir, ja que una baixa per 
malaltia no se substituirà, i si són dos els professionals malalts només se substituirà 
una; els interins que estiguen ocupant una vacant se n'aniran a la desocupació el dia 
30 de juny, mentres que abans arribaven al 31 d'agost i l'1 de setembre eren alta una 
altra vegada; si es posen malalts i estan de baixa quinze dies, el sou es reduirà en un 
25%; i els professors de tots els centres educatius veuran reduït en un 50% tots els 
sexennis, quantitat de diners que fa que els salaris dels professionals de l'educació 
tinga quelcom d'atractiu davant de la pressió i l'activitat que cal suportar. 

Afig que, fruit de la LODE van aparéixer les especialitats de música, educació 
física i anglés en primària, que se suprimiran amb l'actual reforma educativa, i explica 
que les beques de menjador, de bonolibros i d'ajuda a escoles infantils també patiran 
retallades. 

Assenyala com la Comunitat Valenciana està endeutada en trenta-cinc mil 
milions d'euros, i totes estes retallades suposen només el 0,9% d'este deute, per la 
qual cosa es farà patir molta gent per a no aconseguir res. Afig que haurien d'utilitzar
se altres llits per a saldar el deute, com evitar els gastos faraònics . 

Prosseguix dient que als centres CIS l'administració del Partit Popular els 
anomena centres d'integració social,  encara que en realitat són centres als quals El 
Govern vol cedir sòl públic per a la construcció de centres privats o concertats, i 
sempre en detriment de l'educació pública, que és la que educa en igualtat a tots. 

Conclòs el debat, el Ple de l’Ajuntament per dotze vots a favor (Grup Socialista i 
Grup Mixt-EUPV) i nou vots en contra (Grup Popular) va acordar aprovar la moció 
següent: 

La ciutadania de Mislata participa i assistix estos dies a les majors 
mobilitzacions hagudes en la recent història d'este país en defensa dels servicis 
públics. 

Com a ciutadans i ciutadanes tenim el dret a saber que les mesures de 
retallades aprovades pel Govern de València amb el Decret 1/2012, i pel Govern 
espanyol amb el Reial Decret Llei 20/2012, no sols afecten els treballadors públics, 
sinó que també per la seua repercussió, de forma negativa, a tota la ciutadania, 
especialment a l'atenció sanitària, la formació educativa dels nostres fills i filles, l'accés 
als trasports públics, a l'Administració de Justícia, a les prestacions socials i, en 
general, a totes la prestacions que conformen els servicis públics. 

És, per tant, més que evident que hi ha una ofensiva en contra dels servicis 
públics que afecta de forma dràstica a l'educació, la sanitat, els servicis socials, els 
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medicaments, les pensions o la protecció per desocupació entre d’altres. 
Paral·lelament, els mercats pressionen per a afavorir l'externalització dels servicis, que 
aspiren a gestionar des dels interessos privats, veient en els servicis públics 
privatitzats una enorme oportunitat de negoci, com és el cas de l'Hospital de Manises. 

Tot això, unit al que s'ha anunciat pel ministre d'Educació, entorn d'una nova 
reforma educativa, que consistirà en una reducció de l'educació secundària obligatòria 
(E.S.O.) en tres anys, i tres anys més de batxillerat o FP de grau mitjà, i per un altre 
costat substituirà l'assignatura de “Educació per a la Ciutadania” per “Educació cívica i 
constitucional”, que segons el ministre d'Educació estarà “lliure d'adoctrinament”. A 
més de reduir l'educació obligatòria en un any amb l'objectiu de reduir el fracàs 
escolar i potenciar la FP, és tan sols emmascarar el verdader objectiu, que no és un 
altre que potenciar una estructura classista en l'àmbit educatiu, obrint la porta a 
concertar el batxillerat, ja que el primer curs de batxillerat passarà a formar part de 
l'educació obligatòria i, per tant, s'ha de subvencionar. Això suposa una clara 
amenaça per a part de l'educació privada-concertada enfront de l'educació pública. 

La Generalitat Valenciana amb les mesures que ha adoptat, contractarà menys 
interins i augmentarà la desocupació, deixant sense cobrir les baixes del professorat, 
farà grans retallades en salaris i en la formació del professorat; augmentarà el nombre 
d'alumnes per aula i retallarà recursos humans per a atendre a la diversitat, entre 
altres mesures. 

Tot això està generant un malestar general entre el funcionariat i la Comunitat 
Educativa i, per això, dimecres passat 16 de febrer els estudiants de l'IES Lluis Vives 
es van concentrar a les portes del centre per a denunciar públicament les retallades 
en educació de la Generalitat Valenciana. Una concentració pacífica que únicament 
pretenia denunciar la falta de professors, la falta de material escolar, la falta dels 
mitjans bàsics per a estudiar: folis, aigua, llum, calefacció… 

La resposta de l'administració pública ha sigut una violentíssima i 
desproporcionada actuació policial, de la qual hi ha testimonis personals, fotogràfics i 
videogràfics, amb el resultat de diferents alumnes ferits, contusionats, altres amb la 
roba trencada i detinguts, emmanillats i retinguts en la comissaria de Sapadors. 

L'opinió pública d'Espanya – I a nivell mundial- s'ha fet eco d'esta actuació 
desproporcionada i injustificada dels Cossos i Forces de Seguretat de l'Estat amb 
ordes directes de la Delegada del Govern a la Comunitat Valenciana, provocant una 
reacció d'indignació general de la ciutadania valenciana que ha continuat les 
mobilitzacions i les concentracions. Dilluns passat, 20 de febrer, este enfrontament ha 
sigut molt més contundent i més repressiu. L'actuació policial ha sigut violentíssima i 
desproporcionada des de tota lògica democràtica. 
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Davant d'una situació insostenible i un atac directe a la columna vertebral d'un 
estat democràtic com el dret de reivindicació i manifestació i un atac frontal a l'Estat de 
Benestar i als Servicis Públics, l'Assemblea de Centres Educatius públics de Mislata 
vol fer arribar al Ple de la corporació Municipal, el manifest següent: 

MANIFEST DELS CENTRES EDUCATIUS PÚBLICS DE MISLATA 

L'Assemblea de centres educatius públics de Mislata, davant de l'actual situació 
insostenible MANIFESTA: 

3. L'educació és el pilar fonamental per al progrés d'un país. 
4. L'educació és un DRET INALIENABLE, i com a tal: 

 Ha de disposar de recursos humans, materials i físics.
 
 Ha de ser accessible a tota la població, independentment del seu
 

nivell econòmic. 
 Ha de ser gratuïta i de qualitat. 
 Ha de garantir la igualtat d'oportunitats a tota la ciutadania. 

Per tant: 

	 La Conselleria d'Educació ha d'enviar immediatament personal per a 
cobrir les baixes del professorat malalt, a fi de no perjudicar l'alumnat 
durant setmanes. 

	 La Conselleria d'Educació hauria d'augmentar els pressupostos en 
els centres públics, en compte de retallar-los, a fi d'adaptar les 
instal·lacions al nivell d'altres països europeus. 

	 És absolutament imprescindible que la dotació econòmica i de 
manteniment dels centres es pague amb rigorosa puntualitat per a 
garantir el nivell de qualitat de l'ensenyança. 

 Per a tindre una educació de qualitat, és necessari disminuir el 
nombre d'alumnes per aula. 

 La Conselleria d'Educació ha de gastar els diners públics en 
educació, no en grans esdeveniments. 

La Conselleria, amb les mesures que ha pres, contracta menys interins i els 
envia a la desocupació, deixa sense substitució les baixes del professorat, fa una forta 
retallada en salari i formació del professorat, augmenta el nombre d'alumnes en les 
aules, no és puntual en el pagament als centres, no els dota de recursos suficients, 
desvia recursos a l'escola privada-concertada, reduint els recursos humans per a 
atendre a la diversitat. 
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	 Per tots estos motius, l'Assemblea dels centres públics de Mislata, vol 
condemnar esta agressió sense precedents a l'ensenyança pública. 
Tindre bons estudiants amb una bona formació i preparació ens 
situaria dins del mapa europeu com una potència educativa, i no a la 
cua com som ara. 

	 Volem condemnar de manera contundent l'agressió policial contra els 
alumnes i la comunitat educativa pública de València entorn a l'IES 
Lluís Vives. 

	 Com a treballadors públics de l'ensenyança, volem manifestar el 
nostre rebuig frontal a la Reforma Laboral que per decret, i sense 
negociació, imposa el govern espanyol als treballadors i 
treballadores. 

No a les retallades, sí a una educació de qualitat, sí al manteniment i millora dels 
servicis públics bàsics! 

Per tot això, s'acorda: 

Primer: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda manifestar el seu suport a 
totes les mobilitzacions estudiantils, així com donar suport als moviments sindicals 
estudiantils, als professors, les AMPA i tot el teixit que conforma la comunitat 
educativa, així com a la resta d'agents socials. 

Segon: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda manifestar la seua repulsa a 
l'acció policial. 

Tercer: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda donar suport al Manifest dels 
Centres Educatius Públics de Mislata, així com les seues reivindicacions. 

Quart: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda reprovar l'actitud de la 
Delegada del govern, Paula Sánchez de Lleó, així com la d'Antonio Moreno, cap de la 
Policia de la Comunitat Valenciana, i demana la seua dimissió immediata com a 
responsables del que ocorre. 

Cinqué: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda transmetre el contingut d'esta 
moció a: 

 A la direcció de l'Institut Lluís Vives de València
 
 A la Federació Valenciana d'Estudiants de la Comunitat Valenciana.
 
 La Delegació del Govern a la Comunitat Valenciana.
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 Al president de la Generalitat Valenciana. 
 Als diputats i diputades dels grups parlamentaris en les Corts 

Valencianes. 
 Al president del Govern. 

Sisé: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda transmetre el contingut d'esta 
moció als mitjans de comunicació. 

Part dedicada al control dels altres òrgans de govern: 

4. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DE 29 DE DESEMBRE DE 2011 

En compliment d'allò que s'ha previngut en l'art. 42 del vigent Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte de 
les resolucions adoptades per l'Alcaldia-Presidència, així com compliment d'allò que 
s'ha previngut en l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats 
per la Comissió de Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 26 de gener de 
2011. 

5. PRECS I PREGUNTES 

	 El Sr. García de la Mota diu que EUPV ha tingut coneixement que l'empresa 
municipal de transport de València (EMT) ha fixat una quantitat econòmica que 
haurà de satisfer l'Ajuntament de Mislata si vol que continue prestant un servici 
a la ciutadania. El seu grup, diu, vol saber si l'equip de govern ha pres una 
decisió respecte d'això, i en cas contrari si comptarà amb l'oposició per a 
participar en la solució d'un problema que afecta tota la ciutadania de Mislata, 
especialment a les persones amb menys capacitat econòmica, que no tenen 
accés a un vehicle privat, i als que opten per un transport públic. 

El Sr. alcalde respon que informarà tots els ciutadans de Mislata. 

Assenyala que s'ha mantingut una reunió amb la direcció de l'Empresa 
Municipal de Transports de València, gestionada per l'Ajuntament de València, 
governat pel Partit Popular, en què es va parlar sense concretar sobre dades, 
informes, qüestions econòmiques, que la portaveu del grup socialista va 
transmetre al gerent de l'empresa pública que havien d'enviar un informe 
econòmic que justificara la petició de més de 420.000 € a l'Ajuntament de 
Mislata per mantindre les línies 7 i 29. 

Prosseguix dient que en eixa reunió van manifestar la seua voluntat de 
dialogar, però també la seua disconformitat davant d'una mala gestió d'una 
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empresa pública i, sobretot, perquè els ciutadans de Mislata ja paguen pel seu 
bitllet el cost del servici i no es pot entendre per què cal cobrar esta taxa, de la 
mateixa manera que l'Ajuntament de Mislata no cobra per tota l'aigua que 
passa per Mislata i va a València ni als vehicles que van a València pel carrer 
Sant Antoni i desgasten l'asfalt que després este Ajuntament ha de reposar. 

Repetix que es necessitava un informe que explicara per què es fixaven unes 
quantitats i basant-se en què s'argumentaven. 

Continua dient que fa pocs dies l'Alcaldia va rebre un informe en què no se 
sol·licita cap quantitat econòmica, i l'única cosa que diu és que es valora la 
situació de demanda de les línies de Mislata, i, en l'últim paràgraf, que es 
reduirà el servici de transports a la Ciutat de Mislata, però en cap cas parla 
d'eliminar. Afig que han intentat el contacte amb el gerent de l'empresa perquè 
els aclarira la qüestió. 

Finalment diu que no té cap constància que es vaja a reduir el servici, cap data 
concreta i cap quantitat econòmica sobre el paper del que l'Ajuntament de 
València vullga cobrar a l'Ajuntament de Mislata. 

Atés que no hi ha més assumptes a tractar, quan són les vint-i-una hores i 
quaranta-cinc minuts, per l'Alcaldia s'alça la sessió, de tot això s'estén la present acta 
que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que done fe. 

L'ALCALDE, EL SECRETARI 
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